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Tallbergsvägen 19 Tel.  016 - 26061 

633 69 Skogstorp E-mail. sgoif.kansli@telia.com 

Protokoll fört vid Skogstorps GoIF´s styrelsemöte 
 

Datum   2017-05-09 

Plats:   Orrliden 

 

Närvarande  Alf Svensson 

  Olle Nilsson 

Michael Petersson 

Maria Larsson 

Tomas Ericsson 

Fredrik Haag  

Nina Lindström 

 

Ej närvarande: Ulrika Kårefjärd 
  

  

1. Mötets öppnande 
Alf förklarar mötet öppnat.  

  

 

2. Dagordning  
Dagordningen godkändes. 

 

 

3. Föregående protokoll  
Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

 

4. Ordförandens punkt 

a) Mötet med kommunen 
Maria fick mail i fredags från Mattias Alberts där han meddelade att 

arbetet pågår, men inget nytt meddelades egentligen. Däremot ska de 

fatta ett beslut i juni om byggnationen och äskade medel. 

 

b) Ungdomsgård 
Inget nytt att rapportera. 

 

Alf, Maria och Olle har träffat SöFF angående en cup som heter Tillsammans 

Cup som samarrangeras på flera ställen i landet under 6 juni. Vi kommer att 

vara med på den som arrangeras här i Eskilstuna och cupen är till för 

ensamkommande flyktingbarn. Platsen är Balsta och det kommer finnas lite 

andra arrangemang runt omkring, bla så kommer spelare från AFC och United 

att finnas på plats under dagen. 
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Alf rapporterade att Bingoalliansen signalerar att de har ont om folk i sin 

styrelse och vi får gärna nominera personer vi anser vara lämpliga. Vi föreslår 

att nominera Tomas Ericsson. 

 

 

5. Konsulentens rapport  
 

a) Underhåll klubbhus, åtgärdslistan 
 

Åtgärd Åtgärdas av Klart år 

Dränering av C-plan   

Sopsortering? Soprum? EEM  

Lyse på parkeringen   

Fixa läckage mellan förråd och omklädningsrum på 
baksidan 

  

Måla nya gaveln + hela fasaden Lars Andersson 2017 

Sätta fast hängrännor som hänger Olle Nilsson  

Underhåll gräsytor med gödning, luftning m.m. Kommunen Klart 

Underhåll maskiner, inventarier m.m. = ny rutin = 
servicebok medskickas 

Vaktmästaren Klart 

Underhåll målen. Nya hjul, nät m.m.   

Lås på garaget, ”förstärkning” Larm?  2017 
avvakta 

Staket runt ”innergården”  avvakta 

Byta material i parkbänkar och bord ute Tomas Ericsson Delvis 2016 

Inköp linjeringsmaskin  Klart 

Läckande vattenpost EEM  

Städa garaget + innergården på baksidan Tomas, 
Tommy, Maria 

2017 
halvvägs 

Plåtcontainer till förvaring – läggs i budget för 2017 
(ca20tkr) 

Tomas, Micke 2017 

Dränering till 5-mannaplan   

Skåp med lånekläder   

Bron över bäcken på andra sidan är trasig och 
behöver lagas 

 Klart 

Göra stabilare ben till de skärmar som står som 
insynsskydd innanför dörrarna i 3’an och 4’an (eller 
sätta dit något annat) 

  

 

b) Städning på Orrliden 
Avtalet med K-fast fortsätter september ut och därmed behöver vi inte få 

till något nytt avtal nu. 
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Övriga punkter från konsulenten: 

 Böckerna, med utbildningsmaterial, har kommit hem. 

 Vi har pratat om att skicka in en ansökan om DM-finalen för flickor 13-16 år 

som går av stapel 27/8. Styrelsen beslutar att vi står över att ansöka i år men 

kan satsa på att ansöka 2019 när föreningen fyller 100 år. 

 Vi har skickat in en anmälan till disciplinnämnden sedan P00 mötte Romska-

svenska KF flen. Matchen i sig fungerade relativt bra men efter matchen blev 

det tumult och en av våra spelare blev skallad. 

 Vi har fått mail från Föreningsmässan. Den äger rum 22-23/9 och den 3/5 var 

det en informationsträff som Olle var med på. Mässan kommer vara i Stiga 

Sports Arena och i år kommer det vara mer grupperat per idrott. 

 Maria, Olle, Alf, Tommy och Tomas har haft en träff rörande 

vaktmästarposten. Tommy känner sig tveksam till att fortsätta bla pga hälsan, 

men han är kvar tills vi hittar någon ny.  

Maria kontaktade Alexander Junker, Arbetsförmedlingen, för att se om det 

fanns någon intresserad. Det kunde ta ett tag men redan idag fick vi samtal 

och nu har vi fått napp på en person och Maria ska gå vidare med 

kontaktuppgifterna så vi kan träffa honom och bilda oss en uppfattning. 

 

 

6. Ekonomi  
Vi gick igenom ekonomirapporten och la den sedan till handlingarna. 

 

a) Sponsring 
Arbete pågår för fullt för att kontraktera våra sponsorer även detta år samt 

hitta lite nya. 

 

Till nästa styrelsemöte bjuder vi in PJ Säljstöd (Pasi Jantunen). Maria ser till 

att han får kallelse. 

 

 

7. Verksamhetsfrågor  
 

a) Ungdom 
Vi har just nu väldigt många ungdomslag och det är dessutom dags för ett 

intressemöte för P/F2012. 

Vi har det första, och enda, sammandraget 28/5 under vårsäsongen. 

Än så länge har vi planerat in nio matcher på planen i Hållsta och det har 

fungerat jättebra så här långt. 

 

b) Senior 
Det rullar på, men vi åkte på en förlust borta mot Nykvarn. 
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c) Arrangemang 
Årets arrangemang: 

 

1. Valborg 
Arrangemanget fungerade bra men vi hade många besökare som 

tömde sina spargrisar – vi hade kopiösa mängder med mynt i våra kassor 

när kvällen var över! 

Rent ekonomiskt så gick det något sämre än budget. Vi fick in dryga 

26 000kr och budgetmässigt hade vi räknat med 30 000kr. 

 

2. Midsommar 
Vi försöker köra arrangemanget själva men jagar lekledare och 

midsommarstång. Arbetsmässigt så får vi troligen ihop det med lagen. 

Rosenforsparkens vänner meddelade oss att de kunde ta hand om 

fikaförsäljningen i år men i tidningen stod de att de inte skulle vara med 

och arrangera alls… vi behöver därmed boka ett nytt möte med dem 

för att stämma av hur det ska bli. 

 

3. Skogstorpsdagen 
Kommer att planeras att gå av stapeln i augusti eller i början av 

september 

 

 

8. Skrivelser  
Vi har fått försäkringspapper från Trygg Hansa som de önskar att vi går 

igenom och stämmer av. 

 

 

9. Övriga frågor  
Vi har fått en föreningsenkät att fylla i. Den rör frågor kring hur många spelare, 

ledare och andra engagerade vi har i föreningen samt hur åldersspannet ser 

ut. Maria ser över enkäten för vår del. 

 

Vid mötet angående vaktmästare så kom önskemålet upp om att skaffa en 

plankommitté i föreningen. Styrelsen bör ge kommittén mandat att besluta 

om planernas spelbarhet mm. I kommittén ska vaktmästaren ingå samt två 

personer till (för att de ska bli beslutsföra). Vi funderar, till nästa möte, vilka de 

två övriga ska vara. 

 

 

10. Nästa möte  
Nästa möte är 5/6 kl 18:00 på Orrliden. 
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11. Mötets avslutning  
Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

 

 

 
 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

_______________________________  __________________________________ 

Nina Lindström   Alf Svensson 


